
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 1.12.2022 kl.12.00 – 12.55 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Andersson Christian ordförande 
  Henriksson Harold medlem 
  Lagerroos Bo  medlem 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindblom Marianne medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem 
  Nordström Mats medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Nordström Rita  Mats Nordströms handledare 
   
Frånvarande: Bäckström Nina  vice ordförande 

Alstrand Ulla  medlem 
  Karlsson Oskar  medlem 
 
  § 40. Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

  § 41 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 42 Diplomutdelning för årets tillgänglighetsgärning. 

Rådet beslöt på sitt förra möte ge årets tillgänglighetsgärningspris åt företagargruppen 
Invataxiföretagarna i Pargas. Taxichaufförerna Simon Elovirna och Thomas Leino mottog 
diplomet. Reporter Malin Johansson skriver en artikel i Pargas Kungörelser om utnämningen. 

 
  § 43 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  §44 Tillgänglighetsärenden.  

- utanför hotellet på Strandvägen har gatuplattorna jämnats ut. 
 

- medlemmen Mats Nordström önskade ta upp ärendet att alla som sitter i rullstol också har 
möjlighet att hålla sina anföranden från talarstolen på Bryggan.  Medlemmen Marianna 
Stolzmann visste att det finns en specialbyggd ramp så även rullstolsbundna kommer till 
talarstolen. 



- medlemmen Harold Henriksson meddelade att den nya funktionshinderslagen ännu inte är 
klar. Detta är ett stort projekt då det är så många olika saker som måste beaktas. Den 
svenska versionen av lagförslaget är mycket försenat. 
 

- om man vill boka rum t.ex för en förenings sammankomst i någon av stadens ägda 
fastigheter skall man kontakta direkt verksamheten eller verksamhetsledaren.  
 

- konstaterades att väldigt lite information från Varha har utdelats till föreningar. 
 

- det planeras för att Åbolands sjukhus ombildas till en tvåspråkig hälsocentral. 
 

- enligt socialarbetare Katja Koivu borde all handikappservice fungera som förut efter 
övergången till Varha. 
 

- ordföranden har deltagit i olika informationsmöten via webben angående övergången till 
Varha men inget nytt har framkommit 

  
  § 45 Övriga ärenden 

Ordföranden meddelar att fr.o.m årsskiftet läggs Pargas Invalider rf:s verksamhet ner. 

Ordföranden övergår till föreningen Åbonejdens Invalider (Turun Seudun Invalidit). 

 
Ordföranden tackade alla för det gångna året och önskade alla en god jul. 

 
  § 46 Följande möte  

Följande möte planeras till 9.2.2023. 

 

 

 

Pargas 1.12.2022 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 



 

 

  
  

 
 

 
  


